
Notulen MR vergadering schooljaar 2024/2025 

Datum: 21-10-2024 
Tijd: 20:00 
Locatie: De Sterrenzanger te Oudorp 
Aanwezig: Marc Kaandorp, Marleen Geuzendam, Liseth Rosloot, Jennifer Rijs 
Afwezig: Tineke Bruin 
Voorzitter: Marc Kaandorp 
Notulist: Liseth Rosloot 
 
Agenda 

• opening; 
• akkoord notulen laatste vergadering; 
• planning MR vergaderingen; 
• update zelfstandige school (eigen brin nummer); 
• voorstellen voor begroting 2025; 
• PR-plan; 
• schoolgids; 
• jaarplan; 
• nieuwe voorzitter; 
• rondvraag. 

Opening 
Welkom geheten door voorzitter Marc Kaandorp. 
 
Akkoord notulen laatste vergadering 
Helaas niet ontvangen. 
 
Planning MR vergaderingen 
De volgende data zijn afgesproken voor de MR vergaderingen in schooljaar 2024/2025: 

• maandag 21 okt  2024; 
• maandag 9 dec 2024; 
• maandag 3 maart 2025; 
• maandag 12 mei 2025; 
• maandag 23 juni (onder voorbehoud). In samenspraak met de RSS wordt de definitieve 

datum bepaald. Marc zal hier actie op ondernemen. 

Update zelfstandige school 
Helaas gaat het niet lukken om per 01-08-2025 een zelfstandige school te worden. De peildatum 
voor het bepalen van het leerlingenaantal is aangepast vanuit het Rijk, waardoor het 
leerlingenaantal te laag is om een zelfstandige school te worden. Het scheelde maar een klein 
aantal leerlingen. De verwachting is dat per 01-08-2026 we een zelfstandige school worden. We 
blijven dus nog iets langer samen met de RSS te Alkmaar. 
 
Voorstellen begroting 2025 
Vanuit de biebgroep is er een verzoek voor een hoger budget. Er is extra budget beschikbaar vanuit 
de NPO gelden zodat de bieb een upgrade kan krijgen. Via Leesvink.nl zal er een bibliotheekscan 



worden gemaakt. Hieruit volgt dan een advies en aan de hand daarvan kunnen er via Leesvink.nl 
boeken worden aangeschaft. Denise en Annemarie zullen dit coördineren. 
 
PR-plan 
Vanuit de voorzitter komt de vraag of er een PR-groep dient te worden opgezet. Marleen geeft het 
volgende aan: Dit punt graag  terug laten komen met de vergadering in mei, zodat er meer zicht is 
op de leerlingen aantallen. Op dit moment wordt er wel gewerkt aan de inschrijfprocedure, zodat 
er meer zicht is op het aantal leerlingen wat gaat komen.  
 
Schoolgids 
Liseth Rosloot heeft haar instemming gegeven voor de schoolgids. Jennifer Rijs zal haar reactie 
22-10-2024 geven aan Marleen via de e-mail. 
Inmiddels heeft Jennifer ook akkoord gegeven op de Schoolgids 
 
Jaarplan 
Zowel Jennifer als Liseth hebben hun instemming gegeven voor het jaarplan. 
 
Nieuwe voorzitter 
Marc Kaandorp blijft de voorzitter voor schooljaar 2024/2025 
 
Rondvraag 
Marleen: Sinds dit schooljaar geldt er een verbod op mobiele telefoons. Er zal een beleidsstuk 
hiervoor worden geschreven. Het beleid zal eerst besproken worden in het team.  
 
 


